

High Commission  
For the Republic of Cameroon  
In Canada



Haut-Commissariat  
Pour la République du Cameroun  
Au Canada

No. 004 /HCO

Ottawa, le **4 AVR. 2023**

## COMMUNIQUE

### FERMETURE DU HAUT-COMMISSARIAT LE VENDREDI 07 AVRIL 2023 ET LE LUNDI 10 AVRIL 2023

Il est porté à la connaissance de la communauté camerounaise et de l'ensemble du public qu'en raison de la célébration de la Fête de Pâques, le fonctionnement du Haut-Commissariat du Cameroun sera modifié ainsi qu'il suit :

- ❖ Fermeture du Haut-Commissariat le vendredi 07 avril 2023 (Vendredi Saint) ;
- ❖ Fermeture du Haut-Commissariat le lundi 10 avril 2023 (Lundi de Pâques).

Le service reprendra normalement le mardi 11 avril 2023 à 09 heures.

## PUBLIC NOTICE

### CLOSURE OF THE HIGH COMMISSION ON FRIDAY APRIL 07, 2023 AND ON MONDAY APRIL 10, 2023

The Cameroonian community and the general public are hereby informed that, due to the celebration of Easter, the functioning of the High Commission of Cameroon will be modified as follows :

- ❖ Closure of the High Commission on Friday 07 April 2023 (Good Friday);
- ❖ Closure of the High Commission on Monday, April 10, 2023 (Easter Monday).

The service will resume normally on Tuesday April 11, 2023 at 09 am. -  
The Chargé D'Affaires a.i.



**Philippe FOUA TSILLA**  
Minister Counsellor